
BIO-Beauty健康資訊，一直以來女性健康都是大家非常關注的話題，女性養生保健對於健康的
影響是非常的大的。近年來，按摩被很多人所接受，由於按摩的好處有很多，從而達到延緩衰
老，排毒清體，養腎補虛功效，所以現在有很多人都通過按摩身體的穴位來養生。Bio -beauty 

全面體貼客人需要，將推出女性保健按摩，務求令你由內至外保持完美健康肌膚亮麗動人。

For all those who are health conscious, massage can be a powerful tool to help you take charge of 
your health and well-being. The benefits of massage includes reducing anxiety, expelling toxins, and 

improving sleep, just to name a few.  Healthy and beauty starts from within, and that is why BIO 
Beauty Spa is offering a special treatment specifically for female health.  This Women’s Wellbeing 

Massage targets the particular acupressure points related to a balanced female hormone production.  
An overall inner wellbeing will in turn be reflected in healthier skin, leading to beauty that’s truly 

inside and out!

 想了解更多優惠詳情請聯絡我們查詢電話:24890222
或歡迎親臨本店地址:中環擺花街29號中環大廈2樓201室

$900  90min分鐘 
(including exfoliation  連天然磨砂) 

Women’s 
Wellbeing 
MASSAGE
女性保健

按摩

 For more details or to make a booking, call 24890222 
or see us at 201 Lyndhurst Bldg., 29 Lyndhurst Terrace, Central


